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Närvarande 
Thomas Dreber, Sveriges Pensionärsförbund (SPF) ordf. 
Lisbeth Lidbom, Pensionärernas Riksorganisation (PRO) vice orf. 
Siv Edenrud, Pensionärernas Riksorganisation (PRO) 
Louise Sylvan Pensionärernas Riksorganisation (PRO) 
Valeri Surell, Riksförbundet Pensionärsgemenskap (RPG) 
Maj Lundberg, Sveriges Pensionärsförbund (SPF) 
Marie-Louise Andersén, Svenska Kommunalpensionärernas 
Förbund (SKPF). 
 
Ej närvarande  
Annika Nygren, Sveriges Pensionärsförbund (SPF) 
Margareta Sjöberg, Sveriges Pensionärsförbund (SPF) 
Kerstin Hall, Pensionärernas Riksorganisation (PRO) 
 
Övriga närvarande 
Agneta Leining Granstrand (PRO) deltog på rådets förmöte.  
 
I tjänsten närvarande 
Jessica Weisten, verksamhetscontroller 
Clara Glipe, sekreterare 
Linda Vikman, äldreombudsman 
Anna-Carin Wallin, ILS-samordnare 

 
Tidpunkt: 
2019-12-12 kl. 09:30-11:45 Plats: Sankt Eriksgatan 117, lokal: 
Kungsträdgården  
 
……………………………..  
Clara Glipe 
sekreterare  
 
Protokollet justeras 
 
…………………………........  
Thomas Dreber, ordförande  
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§ 1 
Mötets öppnande 
Ordförande öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.  
 
Punkten två  De nya ledamöterna hälsas välkomna utgår. 
 
§ 2 
Godkännande av dagordning 
Dagordning godkändes.  
 
§ 3  
Protokoll från förgående möte 
Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 4 
Nämndärenden  2019-12-19 
 

a) Verksamhetsplan och budget för Norrmalms 
stadsdelsnämnd  
(NORR 2019/699) 
Rådet har tagit del av ärendet och konstaterade att ärendet är 
både gediget och komplext. Att råden för första gången fått 
förhandsinformation om verksamhetsplanen den 2 december 
uppskattades. 

  
Fråga lyftes om fixartjänsten som delas med Kungsholmens 
stadsdelsförvaltning, dess kapacitet och tillgänglighet och 
förvaltningens kommunikation kring tjänsten.  
 
Förvaltningen besvarade utvalda frågor men frågan lyfts 
igen vid rådets nästa möte. 
 
Fråga lyfts om de olika ersättningsnivåerna i äldreomsorgen 
(bilaga två i verksamhetsplanen) och varför ersättningen till 
profilavdelningar som drivs i kommunal regi är lägre en de 
som drivs av privata aktörer. Frågan besvaras av 
förvaltningen. Rådet önskade att få ta del av utfallet av dessa 
ersättningsnivåer under våren 2020 och återkomma i frågan. 
 

b) Remiss Medborgarförslag om grönområden  
(NORR 2019/637) 
Rådet har tagit del av ärendet och har inget ytterligare att 
tillägga i ärendet. 
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c) Nyårsfirande 2019/2020 på Slottskajen 
(NORR 2019/642) 
Rådet har tagit del av ärendet och framhävde att 
nyårsfirandet är ett uppskattat event. 
 

d) Remiss Stockholms stads säkerhetsprogram 2020 – 
remiss från kommunstyrelsen 
(NORR 2019/637) 
Rådet har besvarat remissen genom särskild skrivelse 
daterad 2019-11-18.  
 

e) Remiss objekt- och anhöriganställningar inom ledsagar- 
och avlösarservice 
(NORR 2019/610) 
Rådet har meddelat att de inte har några synpunkter eller 
invändningar på remissen. 
 

f) Remiss strategi för att minska risken för att barn, unga 
och unga vuxna dras in i kriminalitet 
(NORR 2019/611) 
Rådet har besvarat remissen genom särskild skrivelse 
daterad 2019-11-18. 
 

g) Remiss Detaljplan för fastigheten Smeden 5 
(NORR 2019/667) 
Rådet har tagit del av ärendet och har inga ytterligare 
synpunkter. 

 
§ 6 
Sammanträdesdagar år 2020 
Rådets sammanträden för 2020 fastställs enligt följande: 

 
Måndag 10 februari 
Måndag 20 april 
Måndag 8 juni 
Måndag 24 augusti 
Måndag 19 oktober 
Måndag 14 december 
 
Förmöte kl. 09:30-10:00  
Sammanträde kl. 10:00-11:30 
Plats: Norrmalms stadsdelsförvaltning 
 
 
§ 7 



 

 

 

 Protokoll 
Sida 4 (5)  

Protokoll Norrmalms pensionärsråd 2019-
12-12 
 

Övriga frågor  
Rådets ordförande och vice ordförande har tillsammans med flera 
rådsledamöter deltagit vid Öppet hus för äldre som ägde rum på 
Vasaträffen den 7 november. Intresset var stort och lockade många 
besökare. 
 
Pensionärsrådens Trafikgrupp fortsätter sitt arbete med  att 
informera berörda borgarråd om problematiken med kickbikes på 
trottoarer och gångstråk i samråd med kommunstyrelsens 
pensionärsråd. 
 
Rådets ledamöter tipsade varandra om att ladda ner SOS Alrarms 
app 112 som är bra att använda istället för att ringa 112 vid till 
nödfall då den har en inbyggd GPS-funktion. 
 
Pensionärsrådet önskade att under året 2020 få delta i ytterligare en 
trygghetsvandring anordnat av förvaltningen då det var ett tag sen 
sist. Förvaltningen tar med sig frågan. 
 
Pensionärsrådet diskuterade parkernas underhåll önskar att 
företrädare för förvaltningens parkmiljöavdelning kommer och 
informerar om parkerna under år 2020. 
 
 
 
§ 8 
Information från förvaltningen 
Hittills är det en ledamot i rådet som får rådets kallelse med 
handlingarna utskickade per mail övriga får kallelsen utskickad per 
post. Vid nästa sammanträde skickas kallelsen ut via mail till alla 
ledamöter kombinerat med pappersutskick. 
 
Då det är nya ledamöter i rådet vid nästa sammanträde så önskade 
rådet att förvaltningen går igenom kallelseförfarandet och hur de 
kan få tillgång till nämndens kallelse i Meetings plus.  
 
Förvaltningen återkommer med information. 
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§ 9 
Information om äldreombudsmannens uppdrag – Linda 
Vikman 
Stockholms stads äldreombudsman Linda Vikman berättar om 
hennes uppdrag, fokus och dagliga arbete för att synliggöra den inte 
så homogena gruppen äldre i olika sammanhang i staden. 
 
 
§ 10 
Mötets avslutande 
Vice ordförande tackade å rådets vägnar avgående ordförande för 
hans uppdrag i rådet och även förvaltningen tackade ordförande för 
den här tiden. 
 
Ordförande avslutade sammanträdet. 
Nästa sammanträde är den 10 februari kl. 09:30-12:00 
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